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Woordje van de voorzitter 
Bestuurlijk gezien heeft de coronacrisis nauwelijks invloed. 
Via alternatieve vormen van communicatie kunnen we 
gezamenlijk overleggen. Nadeel is dat het lijkt alsof de 
overheid opeens veel actiever is en projecten en plannen 
versneld doorgaan. Dit is het geval met het stikstofdossier, 
maar ook bij het project Wieringerhoek gaat de planning 
gewoon door.  
Onze bedrijven hebben geen last van de lockdown, 
business as usual. Wel zijn er grote zorgen over de 
gevolgen die het heeft voor ons inkomen. Met name in 
bepaalde sectoren waren onze producten opeens 
onverkoopbaar en zijn er ook zorgen over de beschik-
baarheid van voldoende personeel. Aan de andere kant is 
er sprake van toegenomen waardering voor onze 
producten, met als gevolg bijvoorbeeld grotere afzet bij 
boerderijwinkels. Hopelijk blijft deze waardering.  
Ik spreek mijn waardering uit aan u en uw gezin voor hoe 
jullie in deze coronatijd hebben gezorgd dat de productie 
van voedsel en andere producten niet heeft stilgestaan. 
Hopelijk tot snel op wanneer mogelijk een live bijeenkomst. 
 

Wim 
 
Jaarvergadering op 27 februari 
De jaarvergadering werd deze keer ’s middags gehouden 
en kon worden gecombineerd met een bezoek aan de 
Lentetuin. Andere jaren waren we te gast op een agrarisch 
bedrijf. 
Het was de 40e editie van de Lentetuin: een enorme 
activiteit met grote uitstraling, een goede plek voor onze 
jaarvergadering!  
 

Besloten werd de afdelingscontributie voor 2020 niet te 
wijzigen en vast te stellen op € 100,- per bedrijfslid en  
€ 25,- voor overige leden. 
Aftredend was penningmeester Niels Klaver, er wordt nog 
gezocht naar opvolging (portefeuille melkveehouderij). 
Herkozen werden Wim Mostert (voorzitter), Tom de Wit en 
Marbel Montsma. Frank Kielstra en Ad de Boer werden 
herbenoemd voor een halve termijn. 
Coen Bink vervangt Ruben Kaan als adviseur namens de 
Agrarische Jongeren. Coen zit in het bestuur van AJ De 
Noord.  
 

Na de jaarvergadering hield Frank van den Hoek, voorzitter 
van de Lentetuin, een presentatie over de Lentetuin. 
Daarna ontvingen de aanwezigen een toegangskaartje voor 
een bezoek aan de Lentetuin. 
 

Maaibeleid gemeente + melden overlast 
De gemeente maait (uitgevoerd door aannemers-
combinatie Vermaire en KZ) in het voorjaar (begin mei) 
een eerste (veiligheids)ronde. Hierbij worden langs de 
wegen de zichthoeken en kruisingen uitgemaaid. Langs 
de hoofdwegen wordt tevens een strook van ca. 2 meter 
langs de weg gemaaid. In de zomer (juli) volgt een 
volledige maaironde waarbij alle bermen worden 
gemaaid en tevens een groot deel van het vrijgekomen 
maaisel wordt afgevoerd. Deze volledige maaironde 
wordt herhaald in het najaar (september). 
Het jaarlijkse onderhoud aan sloten en greppels vindt 
plaats in het najaar. De eis van het hoogheemraadschap 
is om voor 15 oktober de watergangen schoon op te 
leveren. Een deel van het vrijkomende maaisel wordt 
tevens verwerkt tot bodemverbeteraar. 
Er wordt gewerkt volgens bepaalde gedragscodes en de 
Wet Natuurbescherming als het gaat om de flora en 
fauna. Daarmee worden bepaalde plantensoorten, 
insecten, vogels en kleinere zoogdieren zo min mogelijk 
verstoord. Bij vogels speelt dit vooral tijdens het 
broedseizoen (15 maart-15 juli). Het maairegime is daar 
grotendeels op afgestemd. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Ongewenste begroeiing 
Sommige begroeiing, zoals Reuzenberenklauw, Japanse 
Duizendknoop en bepaalde distelsoorten, kunnen zorgen 
voor overlast en worden door ons zo snel mogelijk 
verwijderd. Als u deze soorten tegenkomt kunt u dit 
melden via de Fixi-app (www.fixi.nl). 
 

Overlast van andere dan gemeentegronden kunt u ook 
melden bij de gemeente. De gemeente zal de 
grondeigenaar vragen om bijv. de distels/berenklauw te 
maaien. Doen ze dat niet dan gaat de gemeente over tot 
handhaving (d.m.v. brief met termijn waarbinnen er 
gemaaid moet zijn). Gebeurt er nog niets dan wordt via 
bestuursdwang op kosten van de eigenaar gemaaid. 

mailto:mvdiesen@ltonoord.nl
http://www.ltonoord.nl/afdeling/hollandskroon
http://www.fixi.nl/
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Wordt de situatie niet naar tevredenheid opgelost meld dit 
dan bij het bestuur, wij kunnen evt. helpen in het contact 
met de grondeigenaar en/of gemeente. 
 
Project Wieringerhoek 
De Wieringerhoek is het gebied tussen Enkhuizen tot het 
Amstelmeer, grenzend aan het IJsselmeer en de 
Waddenzee. Rijkswaterstaat heeft vanuit de 
Programmatische Aanpak Grote Wateren de opdracht om 
de ecologische kwaliteit van dit gebied te versterken. 
Daarbij is er bijzondere aandacht voor de uitbreiding en 
verbetering van leefgebieden voor vogels en vissen. 
Rijkswaterstaat verkent samen met gebiedspartijen de 
mogelijkheden om de natuur een impuls te geven en te 
combineren met recreatie en toerisme, de energietransitie 
en de zoetwaterwinning bij Andijk voor de landbouw en 
drinkwater.  
Er is een werkgroep opgericht met mensen uit het gebied. 
We hebben met deze werkgroep een zienswijze ingediend 
op de startbeslissing Wieringerhoek. In deze zienswijze 
hebben wij onze zorgen kenbaar gemaakt en alternatieven 
aangereikt. Er worden 4 alternatieven beschreven in de 
startbeslissing. Toegezegd is als in een van deze plannen 
de verzilting toeneemt deze afvalt. 
We houden u op de hoogte van de ontwikkelingen. 
 
Ontheffing voor landbouwvoertuigen hoger dan 4 meter 
De agrarische sector, en de bollenteelt in het bijzonder, is 
een belangrijke economische activiteit in Hollands Kroon. 
Als gevolg van de vergaande mechanisatie wordt vooral in 
de bollenteelt en seizoensmatig gewerkt met onder andere 
strodekmachines, stroafhalers en bollenplantmachines. 
Vanwege hun functionaliteit zijn deze landbouwmachines 
vaak hoger dan het wettelijk toegestane maximum van 4.00 
meter. Deze zijn officieel niet toegestaan op de openbare 
weg. Vanaf 1 april is het mogelijk – en noodzakelijk - om 
een ontheffing aan te vragen voor te hoge landbouw-
machines, want de politie zal dit niet langer gedogen. De 
politie gaat controleren op te hoge landbouwvoertuigen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Formeel hebben voertuig die de wettelijke afmetingen 
overschrijden een ontheffing nodig van de wegbeheerder 
om op de openbare weg te mogen rijden. Uit de praktijk 
blijkt dat te hoge landbouwmachines al jarenlang worden 
gedoogd in gemeente Hollands Kroon. Inmiddels zijn er 
voorbeelden uit de praktijk waarbij de politie wel 

handhavend wil optreden tegen de te hoge landbouw-
machines. De politie heeft recentelijk pas geconstateerd 
dat een groeiend aantal voertuigen te hoog zijn. Zij heeft 
besloten dat de tijd van gedogen voorbij is. De gemeente 
meent dat de hoogteoverschrijding van landbouw-
machines geen extra risico vormt voor de verkeers-
veiligheid, mits bestuurders de verkeersregels volgen. 
Daarom kunnen agrariërs vanaf 1 april een ontheffing 
aanvragen. 
Kosten: voor een aanvraag van een ontheffing voor vijf 
voertuigen is het legesbedrag € 56,65. Deze ontheffing is 
vijf jaar geldig. 
Kijk voor de aanvraag op de website van de gemeente: 
https://www.hollandskroon.nl/ondernemers/agrarisch-
detailhandel-horeca-visserij/ontheffing-nodig-voor-
landbouwvoertuigen-hoger  
 
Gebiedsplan Wieringermeer 
Gebiedsplan Wieringermeer is van de baan, mede 
dankzij een intensieve lobby die wij vanuit LTO Noord 
gevoerd hebben. Dat betekent niet dat het werk nu klaar 
is; aanvragen voor grootschalige ontwikkelingen kunnen 
gewoon nog via de gewone bestemmingsplanprocedure 
ingediend worden.  
 

Wat willen we dan wel, is de vraag. Ook vanuit gemeente 
Hollands Kroon wil men graag weten wat de agrarische 
sector dan nodig heeft om naar de toekomst toe 
bestendig te blijven. Er zijn tal van ontwikkelingen die 
ruimte vragen, denk aan natuur, woningbouw, maar ook 
datacenters. Hoe weegt de gemeente de verschillende 
belangen goed af. Wij noemen onszelf de Agrarische 
Hoofdstad van Nederland, wat hebben we nodig om die 
titel te kunnen blijven dragen.  
Om dit in kaart te brengen is er samen met gemeente 
Hollands Kroon en de UVA (Amsterdam Green Campus) 
een enquête uitgevoerd die jullie allen hebben kunnen 
invullen. We hebben getracht in de vraagstelling zo 
compleet mogelijk te zijn en tegelijk de politieke 
ontwikkelingen te toetsen. De enquête is inmiddels 
gesloten, de komende twee weken worden de ingekomen 
data geanalyseerd. Wij weten zeker dat hier een 
ontzettende berg aan informatie uitkomt vanwege de 
kracht van onze sector én de duidelijke mening van onze 
ondernemers. We houden jullie op de hoogte van de 
ontwikkelingen.  
 
Huisvesting arbeidsmigranten 
LTO Noord Hollands Kroon is voor een ruimhartig huis-
vestingsbeleid: kleinschalig en/of grootschaliger, tijdelijk 
en/of permanent, alles naar gelang de behoefte en met 
een voorkeur voor huisvesting op de bedrijven of in de 
nabije omgeving daarvan. Bijvoorbeeld in vrijkomende 
agrarische bebouwing. Daar waar nodig maatwerk, mede 
met het oog de specifieke omstandigheden van 
onderneming en omgeving.  
Inmiddels is gebleken dat de gemeente heeft vastgesteld 
dat het nieuwe beleid niet voldoet.  
 

https://www.hollandskroon.nl/ondernemers/agrarisch-detailhandel-horeca-visserij/ontheffing-nodig-voor-landbouwvoertuigen-hoger
https://www.hollandskroon.nl/ondernemers/agrarisch-detailhandel-horeca-visserij/ontheffing-nodig-voor-landbouwvoertuigen-hoger
https://www.hollandskroon.nl/ondernemers/agrarisch-detailhandel-horeca-visserij/ontheffing-nodig-voor-landbouwvoertuigen-hoger
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Als de intentie van de raad is geweest het huisvestings-
probleem op te lossen dan is dat duidelijk zijn doel voorbij 
geschoten. Een memo van het college welke is ingebracht 
tijdens de raadsvergadering van 28 mei 2020 geeft dat aan. 
Het is ook een bevestiging van onze mening. De komende 
tijd zullen wij dus weer in gesprek moeten gaan met de 
gemeenteraad om ze ervan te overtuigen dat het anders 
moet! 
 

Los van dit beleid heeft de gemeente ons gevraagd om 
iedereen met huisvestingsplannen te verzoeken deze tijdig 
bij de gemeente in te dienen zodat er voldoende ruimte is 
om de benodigde procedures te doorlopen en de 
huisvesting dus op tijd in gebruik kan worden genomen (zie 
de oproep hieronder). 
 

Op dit moment spelen er op enkele bedrijven wat 
huisvestingsproblemen in verband met de corona-
maatregelen. Daarover zijn wij in gesprek met de gemeente 
maar krijgen niet de indruk dat men ruimhartig is indien er 
tijdelijk extra huisvesting benodigd is. Als u hier ook mee te 
maken heeft vernemen wij dat graag. 
 
Logies voor tijdelijke medewerkers ontwikkelen of is 
uw tijdelijke vergunning verlopen? Neem contact op 
met de gemeente! 
Het hoogseizoen in de bloembollen en tuinbouw is weer in 
volle gang. Ook dit jaar wordt daarbij veel werk verzet door 
tijdelijke medewerkers. De afgelopen jaren is door 
werkgevers en huisvesters van tijdelijke medewerkers 
geïnvesteerd in het creëren van goede logiesaccommo-
daties. Veel agrarische bedrijven beschikken inmiddels over 
een vergunde logiesaccommodatie bij hun bedrijf. Het 
aanvragen van een vergunning voor logies kost tijd  
 

De voorbereidingen en procedures die voorafgaan aan de 
plaatsing van een logiesaccommodatie vragen tijd. Denk 
aan vooroverleg, opstellen van rapporten, vergunning 
indienen, toetsing van de stukken en wettelijke termijnen 
maken hiervan onderdeel uit. Het gebeurt ieder jaar dat in 
een aantal gevallen het vergunningentraject door bedrijven 
te laat wordt ingezet. Hierdoor beschikken deze bedrijven 
niet op tijd over de noodzakelijke logiesaccommodatie. Dit 
geldt ook voor bedrijven die een tijdelijke vergunning 
hebben en deze opnieuw willen aanvragen. 
 

Vraag op tijd uw vergunning aan! 
Begin nu met de voorbereidingen van uw aanvraag voor 
2021. Zo kunt u van uw (nieuwe) logiesaccommodatie 
gebruik (blijven) maken én voorkomt handhavend optreden 
door de gemeente. 

 

Gemeentezaken 
Op de zowel de website www.bezoekhollandskroon.nl als 
www.agrarischehoofdstad.nl is een overzicht én een 
kaart opgenomen van agrarisch ondernemers die 
middels kraampjes langs de weg hun product 
vermarkten. Prachtige samenwerking tussen de 
gemeente en LTO Noord. Beide sites worden ontzettend 
vaak bekeken. 
Op www.bezoekhollandskroon.nl  kunnen inwoners en 
bezoekers vinden wat er in Hollands Kroon te doen is.  
Deze site wordt betaald en onderhouden door gemeente 
Hollands Kroon. Wij helpen met LTO Noord om het 
agrarische gedeelte hiervan te vullen.  
Vorig jaar is er al een 10-tal agrarische ondernemers die 
overnachting of activiteiten aanbieden, op de site 
opgenomen. De site ziet er prachtig uit en wordt ook 
goed bekeken. Er zijn echter meer dan 10 ondernemers 
die activiteiten organiseren voor bezoekers! Heeft u een 
activiteit die u graag terug wilt laten komen op deze 
website? Neem even contact op met Marbel de Graaf.  
 
Keuze Gemeenteraad voor zon op dak  
Binnen de huidige omgevingsvisie van Hollands Kroon 
staat waar ruimte is voor zonnepanelen: 
• Zon op dak 
• Braakliggende bedrijventerreinen 
• Ondernemers in het buitengebied die zelfvoorzienend 

willen zijn 
• Onrendabele stukken grond 
• Ontwikkelingen waarbij ruimte dubbel gebruikt kan 

worden, 
• Initiatieven vanuit dorpen en wijken. 
 

Er is door de meerderheid van de gemeenteraad een 
amendement aangenomen waarin men kiest voor zon op 
dak, en wordt plaatsing van zon op agrarische gronden 
buiten beschouwing gelaten. 
De omgevingsvisie krijgt nu een update met het nieuwe 
amendement.  
Voor plaatsing van zonnepanelen (evt. in combinatie met 
een kleine windmolen) binnen het agrarische bouwblok 
wordt geadviseerd een principeverzoek in te dienen. 
 
Flora en Fauna 
 

Oproep: Melden rui-locaties 
Naast het wegvangen van de grotere ruiconcentraties 
ganzen (> 100 ganzen) wordt net als vorige jaren ook 
ingezet op het wegvangen van de kleinere concentraties 
ruiende ganzen.   
Om een zo goed mogelijk beeld te krijgen waar de 
ruiende ganzen zich bevinden, wordt door de FBE 
geïnventariseerd waar de ruilocaties zijn. Uw hulp kan 
daarbij van pas komen voor wat minder zichtbare locaties 
of een specifieke situatie waar de overlast erg groot is.   
 

Om de concentraties van de ruiende ganzen goed in 
beeld te krijgen en een juiste afweging te maken bij de 
inzet van de vangteams, verzoeken wij u in het bijzonder 

http://www.bezoekhollandskroon.nl/
http://www.agrarischehoofdstad.nl/
http://www.bezoekhollandskroon.nl/


 

 

Nieuwsbrief Hollands Kroon pagina 4 van 5 juni 2020 

de kleinere concentraties (tussen de 50 en 100 ganzen) 
aan de FBE Noord-Holland door te geven Dat kan via het  
e-mailadres: info@fbenoordholland.nl  
 

Uitvoering ruivangsten 
Voor de uitvoering van de ruivangsten betekent dit dat er 
continu afwegingen dienen te worden gemaakt waar er 
gevangen kan gaan worden. Die keuze is uiteindelijk aan 
de FBE, waarbij ingezet wordt op een goede spreiding over 
de hele provincie. 
 

Schade melden via Faunaschade-app 
Schade melden kan nu eenvoudig via de LTO Noord 
faunaschade app. LTO Noord vindt het belangrijk om te 
weten in welke mate en door welke dieren faunaschade 
wordt veroorzaakt. Daarom ontwikkelde LTO Noord een 
mobiele versie van de website waar boeren faunaschade 
kunnen melden. Voor schademelders betekent dit een forse 
vereenvoudiging van het proces: van 42 muisklikken naar 
minder dan tien en met nauwkeurige plaatsbepaling. 
De app is te vinden via mobiel.faunaschade.nl 
Bekijk hier de instructiefilm of download de digitale 
handleiding van de faunaschade app op de website van 
LTO Noord: klik hier. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Facebook Boeren voor Buren 
Met ruim 20.000 volgers is Boeren Buren een succes. Op 
deze Facebook- en Instagramcommunity delen boeren en 
tuinders foto’s, filmpjes en verhalen over het eigen bedrijf, 
de werkzaamheden die daarbij komen kijken, het vee en 
hun gewassen. Het doel? Een positief geluid brengen, het 
eigen verhaal vertellen en verbinding leggen met burgers. 
      

Word lid van de Facebookgroep Boeren-voor-Buren 
Graag vragen wij aandacht voor Boeren voor Buren. Voor 
het verzamelen van input voor Boeren Buren is de besloten 
Facebookgroep Boeren voor Buren in het leven 
geroepen. In deze Facebookgroep daagt LTO Noord 
boeren en tuinders uit om hun verhalen over het 
boerenleven te delen. De verhalen moeten een realistisch 
beeld geven van de agrarische sector. Neem de burger 
mee in jouw belevenis van de dag. Dit kunnen bijvoorbeeld 
verhalen, foto’s en filmpjes zijn over de lammeren of koeien 
in de wei, het uitrijden van mest of over je werkzaamheden 
op het land.   
Boeren en tuinders die graag hun verhaal delen en burgers 
een kijkje willen geven in de sector, kunnen lid worden van 
de Facebookpagina Boeren voor Buren. De foto’s, filmpjes 
en verhalen die worden geplaatst, worden door de redactie 
van Boeren Buren doorgeplaatst op de Facebook-pagina 
Boeren Buren. Laat zien wat je doet! 

WhatsApp-groep afdeling Hollands Kroon 
Naast de bestaande communicatiemiddelen is er nu ook 
een WhatsApp-groep voor leden van de afdeling.  
Wij willen deze appgroep gebruiken om snel belangrijke 
informatie door te sturen, om te herinneren aan 
bijeenkomsten, bij calamiteiten of om snel te reageren 
wanneer ergens onrust over is. Soms gaan er 
onjuistheden rond op social media en willen we onze 
leden snel van de juiste informatie voorzien.  
Deze groep kan alleen ontvangen, dus reageren is niet 
mogelijk in deze appgroep. U kunt natuurlijk altijd een 
bestuurslid rechtstreeks benaderen via telefoon, mail of 
WhatsApp.  
 

U kunt zichzelf via deze link toevoegen aan de WhatsApp-
groep LTO Noord Hollands Kroon: 
https://chat.whatsapp.com/DREPl8Dgh8kJiaWnd7CpoX 
 

NB: De link werkt alleen wanneer u deze opent op uw 
mobiele telefoon én u al gebruik maakt van WhatsApp.  
Hier leest u hoe u WhatsApp kunt openen op uw 
computer of laptop, om via die weg de link te kunnen 
kopiëren van mail naar WhatsApp.  
 

Lukt het niet om uzelf toe te voegen, stuur dan via 
WhatsApp een bericht met uw naam naar Marjolijn van 
Diesen: 06-22 80 49 26. Zij voegt u dan toe aan de 
appgroep.  
 

Alleen voor leden 
Het bestuur wil deze app-groep gebruiken voor 
communicatie met leden. Wij verzoeken u daarom 
dringend onze berichten niet door te sturen, tenzij anders 
wordt vermeld. 
Door deel te nemen aan deze Whatsapp-groep kunnen 
andere deelnemers uw telefoonnummer zien. Helaas is 
het op dit moment bij WhatsApp niet mogelijk om dit 
anders te regelen. In het kader van privacy doen wij een 
dringend beroep op u om telefoonnummers uit deze 
groepsapp niet te kopiëren en niet te gebruiken voor 
eigen/andere doeleinden. 
Dit geldt ook voor de aanmeldlink, gelieve niet doorsturen 
naar anderen.  
 

Wij hopen dat u zich aanmeldt! 
 
Antwoord op vragen tijdens de praatavonden 
 Rode lampen windmolens: is dit echt nodig? Wat is de 

wettelijke verplichting, en kunnen we daar nog iets 
mee? 
Het verlichten van de windmolens komt voort uit het 
internationale voorschriften voor de luchtvaart. Er zijn 
wel afspraken gemaakt om de hinderbeleving van 
obstakellichten te reduceren.  
Link naar artikel van de Rijksoverheid hierover: klik hier. 
De gemeente moet verder nagaan welke stappen ze 
hier nog in kunnen zetten voor de Wieringermeer. 
  

mailto:info@fbenoordholland.nl
https://mobiel.faunaschade.nl/Account/Login?ReturnUrl=%2f
https://www.ltonoord.nl/thema/omgeving/faunaschade/nieuws/2020/03/03/instructievideo-voor-melden-faunaschade?overview=aHR0cHM6Ly93d3cubHRvbm9vcmQubmwvdGhlbWEvb21nZXZpbmcvZmF1bmFzY2hhZGU=
https://www.ltonoord.nl/thema/omgeving/faunaschade/nieuws/2020/03/03/instructievideo-voor-melden-faunaschade?overview=aHR0cHM6Ly93d3cubHRvbm9vcmQubmwvdGhlbWEvb21nZXZpbmcvZmF1bmFzY2hhZGU=
https://www.facebook.com/BoerenBuren
https://www.instagram.com/boerenburen/
https://www.facebook.com/groups/603881550200351
https://www.facebook.com/groups/603881550200351
https://chat.whatsapp.com/DREPl8Dgh8kJiaWnd7CpoX
https://faq.whatsapp.com/nl/web/28080003/
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/publicaties/2016/11/15/aanduiding-van-windturbines-en-windparken-op-het-nederlandse-vasteland
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 Robbenplaat versus Agriport: wat is het verschil tussen de 
twee, en hoe zit het met de exploitatie? Zijn de kosten bij 
Robbenplaat hoger dan in Agriport? Wat is het 
samenwerkingsverband tussen Agriport en Robbenplaat? 
Worden beiden geëxploiteerd door dezelfde mensen? 
De bedrijven die de gemeente op Robbenplaat willen zien 
zijn van een kleinere omvang en hebben niet per se een 
link met de agrarische sector. Er is een overeenkomst 
met Agriport waarbij zij bedrijven die niet op Agriport 
passen richting Robbenplaat verwijzen.  
De gemeente zet in op een actievere acquisitie voor 
Robbenplaat. 
 

 Beplanting langs de wegen; er staan veel dode bomen. 
Dit levert gevaar op. Dit is een serieus probleem. Op de 
Waardweg vallen regelmatig bomen om. Er is sprake van 
achterstallig onderhoud.  
Er is inderdaad achterstallig onderhoud van bomen in het 
buitengebied. De gemeenteraad heeft in de begroting van 
2020 structureel geld beschikbaar gesteld om dit te 
verhelpen en de gemeente probeert de komende 5 jaar al 
dit achterstallig onderhoud weg te werken zodat de 
bomen langs de wegen weer veilig zijn. Wel moet worden 
vermeld dat in zowel het eerste beeldkwaliteitsplan (2013) 
als het integraal beheerplan (2017) ervoor is gekozen het 
buitengebied te onderhouden op een laag 
onderhoudsniveau (kwaliteit C). Dat heeft gevolgen voor 
het onderhoudsniveau van de beplanting in het 
buitengebied. 
 

 Sluis aan het eind van de Groetweg: wanneer wordt deze 
echt aangepakt?  
De Provincie blijft in gebreke; de gemeente zit hier wel 
achteraan. Een brug met een aparte rijbaan voor de 
fietsers is wel gewenst.  
 

 Takken langs de weg, troep langs de weg - dit wordt niet 
vanzelf opgeruimd. 
Dit soort zaken blijven melden via FIXI (www.fixi.nl). 
Gemeente neemt dan z.s.m. actie.  
 

 Ratten en ongedierte in de sloot is een groeiend 
probleem. Wat kunnen we hier aan doen? Wat doet 
HHNK? 
Antwoord gemeente: voor het bestrijden van ongedierte 
zoals ratten, muizen en wespen neemt u contact op met 
de afdeling plaagdierbestrijding van HVC. Bereikbaar 
onder nummer 0800-0700. 

 
Vragen?  LTO Noord Informatiecentrum 
Tel. 088 - 888 66 44  -  info@ltonoord.nl  
Zie ook ‘veelgestelde vragen’ op www.ltonoord.nl 
 
 
 
 
 
 
 
 

Contactgegevens bestuur 
 

• Wim Mostert (voorzitter, pacht, ANV)  
06-22 85 18 30 / w.mostert1@kpnplanet.nl 

• Henk Geerligs (vice-voorzitter)  
0223-53 43 28 / hvgeerligs@hetnet.nl 

• Marbel Montsma (afdelingsondersteuning) 
06-51 76 44 45 / info@levenvandewind.com 

• Marjolijn van Diesen (secretaris)  
06-22 80 49 26 / mvdiesen@ltonoord.nl 

• Niels Klaver (tijdelijk melkveehouderij)  
0227-51 26 21 / klaverpostma@hetnet.nl 

• René Kea (melkveehouderij)  
0224-21 85 62 / keavogel@hetnet.nl 

• Matthé van Lierop (bloembollen)  
0223-52 12 34 / matthe@vanlieropadviesgroep.nl 

• Maarten Vijn (bloembollen)  
06-20 44 03 11 / vijn.mr@gmail.com 

• Jan Sol (fauna, intensieve veehouderij)  
06-13 37 74 04 / j.sol@thorum.nl 

• Simon Wilms (akkerbouw)  
06-51911671 / simon.hendrik.wilms@gmail.com 

• Ad de Boer (vollegrondsgroente)  
0226-42 29 73 / adencora@gmail.com 

• Tom de Wit (duurzame energie)  
0224-22 17 38 / tomdewit60@hotmail.com 

• Frank Kielstra (water)  
0227-55 52 69 / frankkielstra@hotmail.com 

• Jacob van der Zaag (AJ Wieringermeer)  
06-12 48 84 40 / jacobzaag@hotmail.com 

• Coen Bink (AJ De Noord)  
06-51059707 / coen-bink@hotmail.com  
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